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DOEL: Informeren
Het college wil de commissie bestuur informeren over de voortgang bij de uitvoering van de
wijkcontracten op grond van het protocol actieve informatieplicht, schema 2 onder 3.
Zeven maanden voor de afloop van het 1e ronde wijkcontracten zijn veel afgesproken resultaten bereikt
Om ook de resterende resultaten te behalen is in overleg met interne en externe partners, de stand van
zaken besproken, zijn knelpunten benoemd en zijn maatregelen geformuleerd om de resterende
knelpunten op te lossen.



Onderwerp: Stand van zaken 1e ronde Wijkcontracten

Inleiding
Eind 2006 heeft B&W besloten dat zij het wijk- of vraaggericht werken via wijkcontracten
een extra impuls wilde geven. In het wijkcontract zijn afspraken tussen gemeente en de
partners, politie, corporaties, welzijnsorganisatie, Spaarnelanden en wijkraden vastgelegd in
de vorm van projecten. Het doel van het wijkcontract is de leefbaarheid en veiligheid in de
wijken te verbeteren vanuit een wijkgerichte benadering. De wijkcontracten zijn
ondertekend op 2 oktober 2007 en hebben een looptijd van 2 jaar.

Op 18 maart 2008 heeft B&W de eerste stand van zaken opgemaakt en de totstandkoming
van de wijkcontracten geëvalueerd. De commissie bestuur heeft de rapportage op 24 april
2008 in haar commissie behandeld. Om de eerste ronde wijkcontracten over zeven maanden
succesvol te kunnen afronden, is in overleg tussen interne en externe partners, de stand van
zaken doorgenomen. Daarbij zijn vijf knelpunten benoemd.

Kernboodschap
Het college informeert de commissie bestuur over de voortgang 1e ronde wijkcontracten, de
daarbij ontstane knelpunten en gekozen oplossingsrichting van deze knelpunten.

Consequenties
Zeven maanden voor de afloop van de 1e ronde wijkcontracten zijn veel resultaten bereikt
(zie bijlage A). In algemene zin is gebleken dat de handhaving in het eerste contractjaar
tekort is geschoten. De volgende maatregelen zijn getroffen:

- de politie gaat vanaf april zichtbaar en projectmatig handhaven met busjes met
aspirant politieagenten

- de formatie handhaving komt op orde. Bijna 60 fte handhaving openbare
omgeving is ingevuld

- voor de handhaving op hondenpoep is een methodiek ontwikkeld en succesvol
ingezet in de Leidsebuurt: de buurt wordt eerst met een hondenpoepmachine
schoongemaakt, vervolgens wordt gewaarschuwd en tenslotte actief gehandhaafd.
Deze werkwijze wordt ook in de andere wijkcontractwijken toegepast.

Om ook de resterende resultaten te behalen wordt hieronder een zestal voorstellen gedaan.

1. Acceptatie overschrijding termijn van 1 oktober 2009
Het college houdt vast aan de afgesproken resultaten uit de wijkcontract waarbij een
overschrijding van de termijn van 1 oktober 2009 in een beperkt aantal gevallen wordt
geaccepteerd.

Er zijn drie oorzaken waarom projecten dreigen de termijn van 1 oktober 2009 niet te halen:
1 Een aantal sociale projecten is als gevolg van ziekte van projectleiders van de
welzijnsorganisaties stil komen te liggen. Inmiddels is de bezetting op orde, maar het
opvangen van zieke collega in een kleine organisatie is niet geregeld.
2.Een aantal fysieke projecten (herinrichting pleintjes) is opgenomen in het vastgestelde
Meerjarenprogramma OGV 2009-2012; uitvoering 2009 (2008/189480). De
voorbereidingstijd voor projecten is langer waardoor realisatietermijn wordt overschreden.
3. Twee projecten uit het wijkcontract Vijfhoek/Raaks/Doelen raken de hele binnenstad:
parkeeroplossingen, Jongerenproject & Overlast uitgaanspubliek. Dit vergt veel meer
afstemming met andere belanghebbenden in het Centrum (bewoners wijkraad binnenstad,
winkeliers, horeca, bedrijven etc). Hierdoor kunnen resultaten niet altijd binnen
contractperiode worden gerealiseerd.
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2. Extra bijdrage t.b.v. hotspot-plekken 2e contractjaar
De intentie van het college is te bezien of de aan pak van ‘hotspot’plekken blijvend kan
worden aangepakt. Er volgt een aanvullend voorstel over de financiering van de aanpak
‘hotspot-plekken’.

Als gevolg van het maatwerk in de wijkcontractwijken, wordt op zogenoemde ‘hotspot-
plekken’ vaker schoongemaakt dan volgens gemaakte afspraken met Spaarnelanden.
Achterliggende idee is dat door maatwerk in sommige delen van de wijk meer geveegd
wordt terwijl in andere delen minder geveegd hoeft te worden. De praktijk wijst nu uit dat er
vooral meer geveegd wordt op ‘hotspot-plekken’ en niet minder in de rest van de wijk.
Aanpassing van veegschema’s in combinatie met extra financiering van de aanpak hotspot-
plekken moet leiden tot een structurele aanpak van deze plekken.

3. Aangepaste inzet middelen voor nieuw beleid t.b.v. ‘Herriestoppers’
Er volgt een nader voorstel van politie en HOO over de inzet van door de raad beschikbaar
gesteld budget nieuw beleid ‘Herriestoppers’.

De Raad heeft budget beschikbaar gesteld voor nieuw beleid ‘Herriestoppers’. De middelen
zouden ingezet worden voor de aanschaf en beheer van één of meerdere controlesystemen
(flitspalen) ter bestrijding van de overlast van bromfietsers in het Centrum. Dit is juridisch
niet mogelijk gebleken.

4. De handhavingcapaciteit na het verwijderen overbodig straatmeubilair moet
aangepast.
Er volgt een voorstel over de extra inzet van VVH/HOO en de politie in relatie tot opruimen
van onnodig straatmeubilair.

In wijkcontract Vijfhoek/Raaks/Doelen is afgesproken dat ‘ogenschijnlijk’ onnodig
straatmeubilair verwijderd wordt. Overige bewoners komen in het verweer; zij vrezen dat er
fout geparkeerd gaat worden. Verwijderen kan alleen succesvol als extra handhaving wordt
ingezet. VVH/HOO en wijkzaken bespreken hoeveel extra inzet noodzakelijk is om dit
project succesvol te kunnen implementeren.

5. Extra aandacht is nodig voor onderhoud Speeltuinen.
Het college heeft gevraagd de consequenties van areaaluitbreiding openbare ruimte in beeld
te brengen. Een notitie is op dit moment in de maak. Daarbij zal ook aandacht worden
besteed aan het beheer en onderhoud van de speeltuinen en de overheveling van het budget
van JOS naar wijkzaken.

Het onderhoud van erkende speeltuinen(verenigingen) is niet opgenomen in het reguliere
onderhoudsplan speelplaatsen. In 2007 zijn 10 speeltuinen verzelfstandigd
(MO/OWG2006/1338). Het beschikbare budget vanuit de SZ/JOS is ontoereikend om het
onderhoud op de tuinen en de aansluiting met de openbare ruimte uit te voeren voor alle
speeltuinen. Het gevolg is achterstallig onderhoud en onregelmatige inzet van vrijwilligers.
Speeltuin de Ringvaart is geen erkende speeltuin en daar is dus geen budget voor.

Vervolg
Verdere uitvoering wijkcontracten. Informatie aan betrokken bewoners, wijkraden, etc.
Indien nodig (budgettaire gevolgen) volgen separate besluiten/voorstellen m.b.t. knelpunten
4 en 5.

Bijlagen
A. Stand van zaken 1e ronde wijkcontracten



Bijlage A: Stand van zaken wijkcontracten 1e ronde 1 maart 2009

Wijkcontract Vijfhoek/Raaks/Doelen en Heiliglanden/de Kamp

1. Pleinen en Tuinen
Doelenplein
In verband met aanhoudende overlast op het Doelenplein is in de werkgroep besloten om hekken te
plaatsen. De hekken gaan dan ‘s avonds en ’s nachts dicht, zoals bij diverse Haarlemse hofjes. De
bouwvergunning wordt in februari gepubliceerd.
Egelantiertuin
De Egelantiertuin wordt al jaren lang afgesloten tijdens de avond en de nacht. Een volledige herinrichting is
niet noodzakelijk. Wel is na diverse overleggen besloten om de tuin aantrekkelijker te maken. De wijkraad
heeft een plan gemaakt en hierover een enquête in de wijk gehouden. Financiële haalbaarheid wordt nu
onderzocht. Complicerende factor is de bouw van een aantal woningen langs de Kleine Houtstraat met de
ingang in de Egelantiertuin. Daarnaast is nog niet duidelijk wat de toekomstige bestemming van het
gebouw de Egelantier voor invloed heeft op het gebruik van de tuin.
Sophiaplein
Voor het Sophiaplein is op basis van de informatiebijeenkomst van 27 januari en de stemming op internet
een ontwerp gekozen voor de herinrichting van het plein. De uitvoering staat gepland voor na de zomer.
Piet van Heerdenplein
Vanuit de bewoners zijn ondanks pogingen van de wijkraad weinig concrete voorstellen voor de aanpassing
van dit plein gekomen. Op een enkele plek is een lichtmast aangebracht. De wijkraad heeft afspraken
gemaakt met de Hogeschool INHolland voor het beschikbaar stellen van een stagiair om een onderzoek te
doen naar de wensen van de bewoners. De wijkraad is tot deze oplossing gekomen omdat met het
opbouwwerk geen overeenstemming kon worden bereikt.
Gangolfplein
Uitgevoerd.

2 Jongerenproject & Overlast uitgaanspubliek (inmiddels samengevoegd)
 Eén van de dilemma’s bij deze projecten is dat veel maatregelen betrekkingen hebben op het gehele

Centrumgebied en niet alleen van invloed zijn voor het wijkcontractgebied.
 Het project heeft in 2008 vertraging opgelopen door de vertraging bij het opstellen van het opstellen

van het Horecaconvenant.
 Een uitvoeringsplan met een tiental actiepunten is opgesteld en zal in deze contractperiode worden

uitgevoerd.
 Het uitvoeringsplan is onlangs gepresenteerd in de werkgroep. Slechts één bewoner was hierbij

aanwezig. Eén van de oorzaken zou kunnen zijn dat er lange tijd geen zichtbare activiteiten zijn
geweest. De overige bewoners uit de werkgroep worden nu benaderd of zij nog een rol willen spelen
bij de uitvoering van het actieplan.

3 Parkeren in de wijk
 Verkeersschouw is gehouden. Een aantal kleine parkeeraanpassingen is uitgevoerd.
 Op 14 januari is een doorstart gemaakt met een nieuwe werkgroepbijeenkomst. In deze bijeenkomst is

toegezegd dat de diverse kleine parkeeraanpassingen uit de wijkschouw van vorig jaar worden
uitgevoerd.

 Over het voorstel van enkele bewoners uit de werkgroep om onderzoek te doen naar het huidige
parkeerregime is onenigheid ontstaan in de werkgroep. Voor een aantal bewoners was dit een reden
om de deelname aan de werkgroep te beëindigen. Inmiddels hebben hierover diverse gesprekken
plaatsgevonden en wordt het overleg hervat.

4 Zwerfvuil en afval
 Het prullenbakkenplan is uitgevoerd.
 Er is een plan gemaakt voor locaties voor ondergrondse inzameling van restafval. Dit plan is

gepresenteerd op twee info avonden in september. Uitvoering is voorzien voor de tweede helft van
2009.

 In de Heiligelanden zijn twee bewonerschoonmaakacties georganiseerd. In de Vijfhoek is alleen op 4
oktober een schoonmaakactie uitgevoerd. Een gezamenlijke actie in mei 2009 is in voorbereiding.



5 Overlast bromfietsen
 Er zijn meerdere (technische) controles gehouden. Alle handhavingscontroles zijn in 2008 uitgevoerd

en staan voor 2009 ingepland.
 In kader van nieuw beleid ‘herriestoppers’ heeft de Raad budget beschikbaar gesteld voor overlast van

bromfietsers te verminderen. De middelen zouden ingezet worden voor de aanschaf en beheer van één
of meerdere controlesystemen (flitspalen) ter bestrijding van de overlast van bromfietsers in het
Centrum Het gebruik van een handhavingscamera is juridisch niet mogelijk gebleken.

 Politie en HOO komen met een alternatief voorstel om overlast bromfietsers te beperken.

6 Aanpak overlast hondenpoep
 Het prullenbakkenplan is opgesteld en uitgevoerd
 Op 15 maart 2008 is het nieuwe gemeentebrede hondenbeleid van start gegaan. In 2009 start een

campagne naar hondenbezitters
 In wijk zal met behulp van een hondenpoepmachine de wijk schoonmaken, vervolgens volgt een

waarschuwingsactie daarna wordt projectmatig gehandhaafd door HOO

7 Schoonmaakacties bewoners
 Door de wijkraad Heiliglanden/de Kamp zijn schoonmaakacties georganiseerd op 26 april en 4 oktober

2008.
 De wijkraad Vijfhoek/Raaks/Doelen heeft op 4 oktober 2008 een schoonmaakactie georganiseerd.
 Een gezamenlijke schoonmaakactie in combinatie met een groenactie is ingepland voor 16 mei 2009.

8 Groenparticipatie
 De werkgroep heeft een inventarisatie van het groen gemaakt. Er is gekeken naar de mogelijke

uitbreiding van o.a. gevelgroen.
 Er wordt gewerkt aan een plan met geschikte locaties voor bloembakken
 In het laatste overleg is gesproken over de spelregels voor groenparticipatie. Deze spelregels worden

momenteel vertaald in een folder welke gebruikt gaat worden bij o.a. groenacties zoals bij de
voorjaarsschoonmaak op 16 mei 2009.

9 Straatmeubilair en aanpak foutief parkeren
 Door de werkgroep is voor 5 locaties een voorstel (tekening en beschrijving) gedaan voor het

aanpassen/verwijderen van het straatmeubilair. De uitvoering is nagenoeg afgerond.
 Een vervolg van deze opschoonactie is in voorbereiding. ER bestaat echter een verschil van inzicht

tussen de twee wijkraden als het gaat om de voortvarendheid in de aanpak
 Het beheer en onderhoud van de openbare ruimte kan efficiënter en daardoor goedkoper worden

uitgevoerd als het overbodig straatmeubilair wordt verwijderen. Ook de ruimtelijke kwaliteit wordt
hierdoor verbeterd. Echter, de angst bij veel bewoners is dat in veel gevallen het fout parkeren zal
toenemen vanwege de beperkte handhavingscapaciteit. De wijkraad Heigelanden/de Kamp heeft in een
evaluatie na de eerste vijf projecten geconstateerd dat de handhaving niet altijd voldoende is.

 Er volgt een voorstel over de extra inzet van HOO en de politie in relatie tot opruimen van onnodig
straatmeubilair



Wijkcontract Amsterdamse Buurten

1 Een schone buurt & Aanpak hondenpoep (inmiddels samengevoegd)
 Ongeveer 30 extra afvalbakken zijn geplaatst.
 De hotspots zijn vastgesteld, op kaart ingetekend; de problematiek, wensen en oplossingen zijn

geïnventariseerd, voor de meeste hotspots zijn maatregelen op maat uitgevoerd.
 Een wijkschouw is gehouden. Nulmeting volgens methode SenterNovem (incl. foto’s) uitgevoerd door

de bewoners
 Een veegactie is uitgevoerd met bewoners en wijkraadsleden in een deel van de wijk.
 Een hondenpoepactie is uitgevoerd met scholieren, bewoners, wijkraadsleden en handhavers in een

deel van de wijk.
 Op het Teylerpleinfeest is voorlichting gegeven over het hondenpoepbeleid door handhavers.
 Publicaties over de acties in de nieuwsbrief “Wijkcontract Amsterdamse Buurten”, de Stadskrant, de

zondagskrant en de digitale wijkkrant Oost.
 Met behulp van een hondenpoepmachine wordt de wijk schoongemaakt, vervolgens volgt een

waarschuwingsactie gehouden en daarna wordt projectmatig gehandhaafd door HOO

2 Parkeren en verkeren in de buurt
 Een format is opgesteld waarmee bewoners voorstellen kunnen doen voor aan te passen locaties. Het

format is gepubliceerd op de digitale wijkkrant Oost en wordt opgenomen in de wijkkranten.
 Bewoners hebben drie wijkschouwen uitgevoerd en de resultaten gepresenteerd;
 De gemeente heeft een parkeertelling laten uitvoeren.

3 Groenproject
 Een groenschouw is gehouden.
 De hotspots zijn vastgesteld, op kaart ingetekend; de problematiek, wensen en oplossingen zijn

geïnventariseerd, voor de meeste hotspots zijn maatregelen op maat uitgevoerd
 Twee geslaagde groenacties zijn gehouden met bewoners en wijkraadsleden.
 Publicaties over de acties in de nieuwsbrief “Wijkcontract Amsterdamse buurten”, de Stadskrant, de

zondagskrant en de digitale wijkkrant Oost.

4 Aanbod activiteiten voor kinderen, tieners en jongeren
 Jongeren uit de wijk zijn gestart met het maken van een film over buurtjongeren en

vrijetijdsbesteding. De presentatie van de film zou een startpunt zijn voor het organiseren van door
jongeren gewenste activiteiten. Het project is echter uitgesteld wegens een vacature voor een
opbouwwerker sinds mei 2008.

 De werkgroep is van plan een programmaboekje met activiteiten in de Amsterdamse Buurten samen te
stellen.

5 Contact met je buren & Samen sporten in de wijk (= samengevoegd)
 De werkgroep wil een aantal keer met een caravan de straten ingaan. Daar wordt vervolgens een klein

terrasje ingericht
- om met bewoners in gesprek te gaan over activiteiten in de buurt en contact met elkaar.
- tevens wordt dan sport- en spelactiviteiten op straat georganiseerd.

 De activiteiten worden opgenomen in een programmaboekje voor de Amsterdamse Buurten.
 De realisatie van het project is uitgesteld wegens de vacature van de opbouwwerker.

6 Hoe spreek ik een ander aan?
 Er is één training ‘Hoe spreek ik een ander aan georganiseerd’. Zeven bewoners hebben de training

gevolgd.
 Een structureel vervolg is gevonden in vorm van buurtbemiddeling (oplossen van burenconflicten via

getrainde vrijwilligers). Thans worden vrijwilligers geworven.
 Het project is afgerond!



7 Interimbeheer A.L. Dyserinckstraat/T. van Berkhoutstraat
 Afspraken over hoe te handelen in geval van klachten tijdens leegstand, sloop en nieuwbouw over

zaken als: schoon, heel, veilig, bouw- en sloopwerkzaamheden en geluidsoverlast.
 Afspraken over informatievoorziening naar de werkgroep en de wijkraden over de sloop- en

nieuwbouwprojecten in de beide straten:
- situatietekening met bestaande bouw- en sloop locaties (incl. leegstaande panden)
- bestaande documenten voorschriften (Protocol toezicht Bouwwerken) en (Toezicht op uitvoering

van bouwprojecten)
- Mondelinge toelichting door woningcorporaties over bestaande plannen en sloop- en nieuwbouw

locaties
- Presentatie van de bewoners over de bouw-, sloop en leegstand in de wijk

 Vaker vegen in de A.L. Dyserinckstraat (tussen de paaltjes en het Teylerplein).
 Project is afgerond met een gesprek tussen de wijkraadsvoorzitters, wethouder Nieuwenburg,

projectleider sloop/nieuwbouw, projectleider Interimbeheer, stadsdeelmanager!



Wijkcontract Delftwijk/Waterbuurt

1 Jongerenlocatie
 loopt heel goed maar moet per 1 maart 2009 naar de derde tijdelijke locatie verhuizen. Tijdelijke

locatie is hoek Jan Gijzenkade/Generaal Spoorlaan (naast 2 basisscholen). Nog niet alles rond. Er is
weerstand in de omgeving van de locatie (m.n van de 2 basisscholen). Aan een definitieve plek wordt
vanuit de herstructurering gewerkt. Er wordt nu ingezet op De Gentiaan (voormalig buurthuis) die over
2,5 jaar vrijkomt.

2 Campagne hondenbezit
 overlastplekken zijn in kaart gebracht
 een eerste maal een handhavingactie geweest.
 Met behulp van een hondenpoepmachine wordt de wijk schoongemaakt, vervolgens volgt een

waarschuwingsactie gehouden en daarna wordt projectmatig gehandhaafd door HOO

3 Aanpak overlast in en om woningen
 In Delftwijk/Waterbuurt is één van de in totaal 15 buurtbemiddelaars in de stad geworven en opgeleid.
 In de wijk zijn 7 meldingen geweest die voor buurtbemiddeling in aanmerking kwamen. In 2 gevallen is

gebruik gemaakt van buurtbemiddeling. In deze wijk is het aantal aanmeldingen voor buurtbemiddeling
lager dan in de overige wijken. Ook de politie krijgt minder meldingen van burenoverlast terwijl dit op
de bewonersavond als duidelijke prioriteit van de bewoners naar voren kwam. Oorzaak is onbekend.

4 Bewonersacties groen en straten
 Er zijn bloembakken geplaatst en bloembollen geplant.
 Op 4 april zal een lentefris-dag worden gehouden met een aantal bewonerscommissies

5 Parkeertelling:
 Parkeertelling heeft plaatsgevonden, resultaten moeten nog worden gepubliceerd
 Na de telling heeft het project stil gelegen vanwege het ontbreken van een projecttrekker.
 In 2009 zal een bewonerswerkgroep mogelijke oplossingen in de buurt gaan zoeken.

6 Wijk van de week politie
 Er is 6 maal een Wijk van de week georganiseerd met vooral input van de wijkraad. De politie gaat nog

twee weken organiseren. Dat is bovenop de 6 afgesproken weken die in het wijkcontract zijn
afgesproken.

7 Hoe spreek ik een ander aan:
 Cursus is gegeven
 In 2009 wordt cursus herhaald bij voldoende aanmeldingen.

8 Straatherstel jongeren
 Onderzocht is of project ‘straatherstel jongeren’ op de schaal van de wijk uitvoerbaat is. Dat bleek niet

het geval omdat er op stedelijk niveau al op diverse manieren wordt gewerkt aan dit thema
(herintegratie of introductie op de arbeidsmarkt, HALTverwijzingen). Ook zijn de kosten voor een
specifieke wijkaanpak te hoog.

 Het project is afgerond.

9 Buurtinitiatieven
 In 2008 zijn totaal 8 initiatieven aangevraagd en uitgevoerd: materiaal voor de Fight club, veegmachine

voor De Dolfijn, Flevopleinfestival, Snuffelmarkt, pooltafel jongerenlocatie, kerstsamenzang en twee



keer een kerstviering. Initiatief 9 is in voorbereiding (AEDunit in de wijk met opgeleide
wijkvrijwilligers die de unit kunnen bedienen)

10 Opvoedingsondersteuning
 Twintig ouders hebben deelgenomen aan twee themabijeenkomsten.
 In 2009 worden nog drie avonden gepland, er wordt gezocht naar een organisator.
 Afdeling JOS gaat de komst van het Centrum voor Jeugd en Gezin verbinden met dit project zodat ook

na afloop van de wijkcontractperiode deze vorm van ondersteuning is gewaarborgd

11 Calamiteitenfonds bestrating
 Project is gekoppeld aan Delftwijk Leeft! Twee keer per jaar organiseren de corporaties een

wijkschouw waar herstelwerkzaamheden uit naar voren komen
 De uitvoering van de benoemde acties duurt te lang. Afdeling Dagelijks Beheer & Techniek onderneemt

actie



Wijkcontract Leidsebuurt

1 Een schone buurt & hondencampagne (inmiddels samengevoegd)
 Het prullenbakken plan is uitgevoerd.
 Op 14 en 21 juni en 29 november zijn schoonmaakacties gehouden in respectievelijk het Noord-

oostelijk, het Zuid-westelijke en het Zuid-oostelijke kwadrant. Schoonmaakactie blok Noord-West is
afgeblazen i.v.m. het weer.

 De door de bewoners geïnventariseerde hotspots worden tijdens de wijkcontractperiode opgepakt door
Spaarnelanden.

 Drie scholen (De Peppelaer, de Dreefschool en de Bavoschool) zijn bezocht. Er worden leuke acties
voorbereid betreffende het schoonmaken van de wijk. De scholen hebben hiervoor een lespakket ter
beschikking gekregen, waarmee ze bij de verschillende groepen de nodige aandacht op maat kunnen
besteden. Milieuagent Hans Eerelman gaat op school een cursus geven om kinderen ook bewust te
laten worden, hoe belangrijk het is om de wijk schoon te houden

 De hele Leidsebuurt en in het bijzonder de hondenuitlaatplaat op het Nadorstplein, is begin februari
’09 met behulp van een hondenopruimmachine schoongemaakt. Handhaving heeft vervolgens een
week lang waarschuwingen uitgedeeld en is vanaf 23 februari actief aan het handhaven. Bekeken
wordt of de ingezette handhaving toereikend is. Vooralsnog lijkt de ingezette manier van werken
succesvol te zijn; handhaving heeft nu al geconstateerd dat hondenbezitters zich meer aan de regels
houden.

2 Groenparticipatie
 Er zijn twee wijkschouwen geweest
 De werkgroep heeft een voorkeurslijst samengesteld met uit te breiden en te vervangen bomen en

mogelijkheden voor geveltuintjes en (te adopteren) bloembakken. Komend jaar wordt een begin
gemaakt met vervanging en uitbreiding van het bomenbestand.

 Er wordt ook een wervende flyer ontwikkeld om de bewoners van de Leidsebuurt meer te betrekken.
De werkgroep zoekt bewoners die bloembakken willen adopteren.

3 Brouwersplein
 Voor jongeren zijn diverse inloop mogelijkheden in de Klarenhof (speeltuingebouw). Om de vrijdag is

er in de til een jongerenavond, waar diverse activiteiten mogelijk zijn. Na 22.00 uur mag men niet
meer verblijven op het Brouwers plein. Dit wordt ook gehandhaafd.

 Er geldt een alcoholverbod op het plein
 Er zijn hekken (voorzien van hedra’s) geplaatst om scooters te verhinderen over het plein te scheuren.
 Bij de kruisingen Voorzorgstraat/Brouwersplein en Gasthuislaan / Brouwersplein zijn

snelheidsremmers geplaatst om de verkeersoverlast bij de coffeeshop (dit in combinatie met de
werkgroep Niet te hard rijden) te verminderen

4 Binnenterrein Zaanlandse
 Afdeling Vastgoed heeft aanpak schuttingen en bergingen afgerond. Verhuur is opgeschoond
 Herinrichtingsplan voor binnenterrein is gemaakt door bewoners. Uitvoering is gestart
 Dit jaar: Afspraken met bewoners en gebruikers binnenterrein (sleutelbeheerplan), beheercontract

onderhoud en feestelijke ingebruikname

5 Nadorstplein
 Aanvankelijk zou alleen het Nadorstpleintje (hondenuitlaatplaats) en de aangrenzende kruising

opgepakt worden.
 Inmiddels is het project breder getrokken tot de gehele buitenruimte rondom het Nadorstplein.

Financiering is gevonden in het MJP.



6 Samen werken aan samenleven
 Onderdeel ‘Buurtbemiddeling’: buurtbemiddeling wordt door de stichting Meerwaarde gedaan. Folder

is huis aan huis verspreid. Aantal meldingen bedraagt op dit moment vijf. Op 3 maart een breed
overleg tussen gemeente, politie, welzijnswerk en woningcorporaties

 Onderdeel ‘Problematiek Assendelverstraat’: geen probleem meer, deelproject is afgerond
 Onderdelen ‘Maken film door jongeren’ en ’ Participerend toneel’ zijn samengevoegd: nog geen

resultaten als gevolg van uitvallen jongerenwerk

7 Parkeren in de wijk
 In mei 2008 is twee keer een wijkschouw gehouden. Tijdens wijkschouw is geïnventariseerd waar

extra auto- en fietsparkeerplaatsen gerealiseerd kunnen worden.
 Op de autoparkeerplaatsen bij de Koorschool aan de ventweg van de Westergracht worden ten koste

van 4 autoparkeerplaatsen tussen de 30 en 40 fietsenrekken geplaatst.
 Ook wordt gekeken naar mogelijkheid voor fietsenrekken in combinatie met bloembakken in de

Leidsezijstraat ter hoogte van autobedrijf De Kleine Winst.
 Project ligt sinds de zomer stil (geen projecttrekker), maar wordt begin 2009 weer opgestart.
 Vanuit de werkgroep en het projectteam is de wens gekomen een overdekte fietsenstalling te

realiseren. Pre wonen heeft hiervoor een pand ter beschikking. Binnenkort wordt een overeenkomst
voor één jaar gesloten tussen Pré Wonen en gemeente (SBH) over huur en beheer van het pand. Na
een jaar wordt de overeenkomst tussen gemeente en Pré Wonen geëvalueerd.

8 Niet te hard rijden
 Werkgroep heeft flyer ontwikkeld en verspreid over de wijk
 Tijdens de nationale Straatspeeldag zijn snelheidscontroles uitgevoerd
 Voor 2009 staan snelheidscontroles en metingen gepland
 Op 20 september 2008 is een voorlichtingsdag georganiseerd over risico’s bij te hard rijden en rijden

onder invloed.
 Er is een wijkwandeling met de werkgroep geweest. Daar is een aantal maatregelen uit voortgekomen.

Maatregelen gaan als proef gelden gedurende de rest van de looptijd van het Wijkcontract Leidsebuurt.
In september/oktober 2009 wordt bekeken of deze maatregelen een permanent karakter moeten krijgen.
Het besluit daartoe wordt gebaseerd op de ervaringen uit de wijk; daartoe zal de wijkraad worden
geconsulteerd.

9 Speelplekken in de wijk
 Werkgroep zou worden uitgesteld tot de evaluatie van het Speelruimteplan, inmiddels is koppeling

losgelaten.
 Projecttrekker heeft een voorstel gemaakt op welke wijze de wensen en behoeften voor speelplekken

in de Leidsebuurt worden geïnventariseerd. Daarbij wordt gekeken naar: leeftijdscategorie waarvoor
speelplaats is ingericht, de afschrijvingstermijn van de aanwezige speeltoestellen en de plannen voor
vervanging van aanwezige toestellen. Plan van aanpak en vervolgafspraken worden begin 2009
besproken met bewoners.



Wijkcontract Boerhaavewijk

1 Boerhaave Schoon
 Met de werkgroep zijn vervuilde plekken geinventariseerd. Er zijn 20 hotspots uit voortgekomen. In

de DVO met Spaarnelanden is bekeken hoeverre maatwerk gefinancierd kan worden uit de reguliere
gelden. Een deel van de kosten -€ 25.000 worden gefinancierd uit de budget wijkcontracten.

 Bij de start van het project zijn foto’s genomen van de vervuilde plekken. Elke week wordt een
momentopname gemaakt van de locatie; elke week scannen wijkbewoners en de buurtbeheerders van
de corporaties de plek op ‘vuil’ of ‘schoon’. Dit wordt wekelijks gerapporteerd aan de
wijkraadsvoorzitter, die het geheel doorstuurt naar de gebiedsbeheerder. Hij neemt op zijn beurt de
gewenste maatregelen. Een nieuwe manier van betrokkenheid van bewoners bij hun wijk.
Buurtbeheerders en bewoners hebben een verdeling gemaakt.

2 Leefbaarheid en veiligheid winkelgebied Boerhaavepassage
 Het weghalen van de bloembak bij de snackbar en het optreden van de politie heeft het gevoel van

veiligheid vergroot.
 Bewoners zijn zeer positief over het aangelegde voetpad door het plantsoen, waardoor zij niet meer

over de laad- en losplaats hoeven te gaan.
 De verhoogde trottoirband heeft het parkeren in het plantsoen onmogelijk gemaakt.
 Het hek aan de zijde van de school is vervangen. De wildgroei van struiken is weggehaald. De William

Harveystraat oogt nu plezierig.
 Er is overleg met de winkeliers gaande om een oplossing te vinden voor het bedrijfsafval aan de

achterzijde van de winkels.
 Met Lidl is overleg over hoe de laad- en losplaats beter kan worden ingericht, zodat er geen auto’s

meer kunnen parkeren.
 De ‘uitstalling’van de bloemenstal wordt aangepakt via de nota Ambulante Handel.
 Er is een mogelijkheid om voor ca. 30.000 euro een flink aantal parkeerplaatsen te creëren aan de

Professor Donderslaan.
Aandachtspunten

 Voor dit deel van de Boerhaavewijk wordt een gebiedsvisie geschreven. De inrichting van het
winkelgebied inclusief de achterzijde is nu in bespreking met Lidl. Ingrijpende investeringen in
het kader van het wijkcontract wordt daarom achterwege gelaten.

 De werkgroep is met instemming van de werkgroepleden gestopt. Ambtelijk wordt verder gewerkt
aan het bedrijfsafval, de laad- en losplaats en het gebruik van de openbare ruimte door de
bloemenstal.

3 Leefbaarheid en veiligheid Floris van Adrichemlaan
 De hekken rondom de speeltuin zijn verplaatst, zodat de onveilige doorgang is afgesloten en de

speeltuin meer ruimte heeft.
 Met de scholen wordt overlegd over het vervangen –en daarbij het delen van de kosten- van de

vergane hekken rondom de schoolgebouwen.
 De openbare verlichting in de buurt van de voetbalkooi zijn ‘uit’; hierdoor is er geen overlast meer

van ‘hangende sporters’.
 De struiken voor de Ringvaart zijn gerooid en het gebied is omgevormd tot ‘bomen in gazon’. De

Ringvaart is hierdoor beter zichtbaar. Het sociale toezicht van uit het gebouw is hiermee toegenomen.
 De ingang naar het parkeerterrein van de Ringvaart wordt verbreed. Het terrein wordt opnieuw

bestraat, er komen aparte plaatsen voor de ‘busjes’ en er worden twee invalideparkeerplaatsen
aangelegd.

 De verlichting op de passage naar de Semmelweisstraat wordt aangepast.
 De versmallingselementen op de Floris van Adrichemlaan worden aangepast en opnieuw geschilderd.



4 Buren en Culturen
 PréWonen heeft een SRV wagen aangeschaft en omgebouwd tot rijdende ontmoetingsplek. DOCK

heeft de verantwoordelijkheid op zich genomen om activiteiten vanuit de Buurtbus te ondernemen.
 Een aantal plannen wordt opgepakt als de formatie van DOCK weer op sterkte is, zoals het maken van

een informatieboekje over alle activiteiten in de Boerhaavewijk en het inzetten van Buurtbemiddeling

5 Afstemming in de uitvoering
 Dit project is bewust niet uitgevoerd met bewoners. Het was wel belangrijk genoeg om in het

wijkcontract op te nemen. Er heeft afstemming plaatsgevonden tussen de verschillende schoon- en
heelmakers in de wijk (de aannemers van de corporaties, Paswerk, Spaarnelanden, Dagelijks Beheer).
De schema’s zijn naast elkaar gelegd en er is afgestemd met betrekking tot het maai- en veegregime.
Een aantal plekken aangewezen voor maatwerk.

 Project is afgerond!

6 Samen sporten in de wijk
 Project is nog niet gestart wegens ziekte van de opbouwwerker.

7 Hoe spreek ik een ander aan?
Er is één cursus georganiseerd, die op zich voor de individuele deelnemers waarde had. Een vervolg aanbod
moet gekoppeld worden aan één van de andere projecten of aan een specifieke buurt.

8 Adopteer uw eigen groen
 In totaal zijn zeven stukjes groen aangewezen die vanuit de buurt verzorgd worden.
 Project heeft geleid tot het opstellen van een groen(participatie)contract dat én door de gemeente én

door de corporaties wordt gebruikt.
 Voor de komende lentefrisactie wordt een aparte folder gemaakt met de mogelijkheden die bewoners

hebben om hun straat met geveltuintjes en door adoptie van openbaar groen vrolijker en fleuriger te
krijgen.

 Het Project is afgerond!

9 Ontmoetingsplekken voor kinderen met ouders
 Speeltuin De Ringvaart is door forse inzet van vrijwillige buurtbewoners ondersteund door de

gemeente uitgegroeid tot een ‘speelhart’ van de wijk.
 Er is een terras aangelegd, meubilair aangeschaft en er is een uitgiftepunt voor ijs en drank.
 Nieuwe (vrijwillige) beheerders van de speeltuin zijn geworven.
 Veel van de activiteiten zijn nog niet uitgewerkt.
 Speeltuin de Ringvaart is geen erkende speeltuin waardaar ook geen budget beschikbaar is voor

beheer en onderhoud.

Het projectteam heeft voorgesteld om de projecten “Buren en Culturen”, “Samen Sporten in de “Wijk en
Ontmoetingsplekken voor ouders en kinderen””samen te voegen tot één project, waarin alle onderdelen terugkomen.


